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Referat  

Skoleutvalget ved Ringerike videregående skole 

Møtested: Lesesalen  

Dato: 31.01.2022 

Tid: 11.30-12.00 

Referent: Mari Solheim 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Bjørn Volleng Møteleder 
 

Rektor 

Mari Solheim Sekretær Skoleledelse 

Janne E. Andersen Ansattrepresentant Ansatte 
 

Anes Alnajjar Elevrepresentant Elevrådet 

Vilde Myhre Elevrepresentant Elevrådet 

Ingrid Nesje Elevrepresentant Elevrådet 

Andre møtedeltagere: 
Navn Funksjon  Representerer 
fyll inn 
 

fyll inn deltakers rolle i møtet fyll inn hvem deltaker 
representerer  

Ikke til stede: Max E. Wergeland, Ingvild Søreide 

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
6/2021-
22 

Mulig avgangsball 
 

 

7/2021-
22 

Russetid  

8/2021-
22 

Abonnementsordning i kantina  
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Skoleutvalgets behandling av sakene: 

Sak 6/2021-22 Skoleball  
Hva kom fram i diskusjonen: 

Det er ønske om å ha et ball for avgangselevene. 

Hva ble bestemt: 

Det må settes et tidspunkt for avgangsball og man må bestemme om det skal være på skolen eller på 

et utested. Det settes ned en komite i elevrådet for å planlegge. 

Kommentarer:  

Skriv her 

 

Sak 7/2021-22 Russetid  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Det er ønske om at skolen følger opp spørsmålet om tidspunkt for russetid neste skoleår. Mange 

elever hadde allerede inngått kontrakter, og dette påvirket valget i år. Det kan være mange som 

egentlig ønsker å ha russetiden senere enn i dag. 

Hva ble bestemt: 

Kontaktperson for russen (Mari) følger opp med Ombudet for barn og unge i Viken 

Kommentarer:  

Skriv her 

 

Sak 8/2021-22 Ønske om abonnement i kantina  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Flere elever ønsker seg en abonnementsordning i kantina. Skolen støtter dette og vil undersøke mulige 

løsninger, f.eks. ved å koble det til elevkort. 

Hva ble bestemt: 

Rektor følger opp saken videre.  

Kommentarer:  

Andre saker som ble tatt opp: Ønske om elevparkering, deltakelse i RØRE/aktiviteter for elever (det 

skal settes ned en komite for dette), Forslag om "gledesgruppe" (veldig positivt -ta med forslaget 

videre til elevråd) 

 

 

 

 


